
小型打米机（原装符氏品牌）

产品名称 小型打米机（原装符氏品牌）

公司名称 湛江市太平粮机制造厂

价格 38500.00/台

规格参数 品牌:符氏品牌
型号:ZJF-15-40MS
电源电压:2800（V）

公司地址 中国 广东 湛江市麻章区
太平镇太平开发区兴发路8号

联系电话 86 0759 2866777 13922088396

产品详情

品牌 符氏品牌 型号 ZJF-15-40MS
电源电压 2800（V） 产品包装 无
外型尺寸 360*270*320（mm） 重量 1700（kg）
类型 碾米机 适用对象 稻类
产品类型 全新 加工能力 1100（kg/h）

符氏组合碾米机简介

型号:zjf-15-40m&s

尺寸:360*270*320cm

符氏zjf-15-40m&s型号组合碾米机是集中外先进工艺技术精华，现已达到国内外先进水平。

我厂经多年不断研究与改进，开拓创新，制造出适应现代化的高质量生产与加工机械。该产品工艺精细
，款式美观，操作简便，节能省电，功能齐全。加工谷子率为2300-2500公斤每小时。是农户加工大米或
小米商加工糙米的最佳选择。

产品样板如图所示，详情请与符先生联系：013922088396

0759-2866777/2866899

http://fushimiji2008.cn.alibaba.com

http://fushimiji2008.cn.alibaba.com


guangdong zhanjiang peaceful grain machine factory is the most powerful one in the field of cereal
machine factories in western guangdong area. our factory covers 8,000 square meters, boasts a thick technical strength
and has rich experience in manufacturing medium-sized & small-sized cereal processing machines, and is properly
equipped with productive facilities & moulds. we attach importance to scientific and technological innovation and
modernized corporation management. since 1993, the sales have kept climbing up and the selling market has
expanded as well. our products are popular in guangdong, hainan, guangxi, fujian, etc. model zjf-15-40m&s rice mill
is our factory’s new generation product that was researched and develped through many years.
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